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Geachte mevrouw van der Wal-Zeggelink, 

 

 

Als belanghebbende vereniging, wildbeheereenheid (WBE) Noordkop, maken we onze grote zorgen over de 

recente ontwikkelingen als het gaat om de sluiting van de jacht op het haas en konijn. Het gaat dan specifiek 

over de sluiting van de jacht op de haas in de provincies Groningen, Utrecht en Limburg en het landelijk sluiten 

van de jacht op konijn als mede het voornemen van de minister om mogelijk de jacht op de vijf wildsoorten voor 

het komende jachtseizoen niet te openen. De minister kan zich voorstellen dat onze leden hier geen voorstander 

van zijn en we ons ernstige zorgen maken over de mogelijke consequenties van dit nog te nemen besluit.  

 

Een dergelijk besluit doet geen recht aan de verantwoordelijkheid die onze leden als jager nemen als het gaat 

om de zorg voor de natuur, de jacht, schadebestrijding en beheer van een gezonde wildstand op onze 

jachtvelden. Laat staan de verantwoordelijkheid die we nemen richting de provincie als het gaat om het actief 

meewerken aan tellingen en registraties voor een gezonde wildstand. Dit sluit aan op een gebiedsgerichte 

aanpak, waarbij de jacht op een bepaalde soort alleen kan plaatsvinden in die gebieden met een gezonde 

populatie en wildstand. 

Het is voor ons als jagers en WBE Noordkop dan ook onbegrijpelijk dat de tellingen en registraties in het Fauna 

Registratie Systeem (F.R.S.) nog steeds niet zijn gevalideerd en dus niet meegenomen kunnen worden in het 

onderzoek en mogelijke besluitvormingsproces. Daar en tegen neemt de minister wel de gegevens mee uit het 

onderzoek van Wageningen Environmental Research (WEnR) en Sovon. Een onderzoek waar wij als WBE 

Noordkop sterk onze bedenkingen bij hebben zeker als het gaat om de wijze waarop de tellingen en dus de 

onderzoeksresultaten bij Sovon tot stand zijn gekomen. Het kan toch niet zo zijn dat waardevolle tellingen uit 

het veld niet worden meegenomen in het onderzoek en mogelijke onderbouwing van een voorgenomenbesluit 

van de minister. 

 

Als WBE werken we op dit moment intensief samen met diverse natuurverenigingen, grondeigenaren, terrein 

beherende organisaties (TBO), gemeentes en provincies. We voelen ons betrokken en verantwoordelijke voor 

o.a. de zorg voor de natuur, de schadebestrijding en beheer van een gezonde wildstand op onze jachtvelden. 

Een mogelijk jachtverbod zal ernstige gevolgen hebben op de motivatie en passie van onze jagers en de 

activiteiten van de wildbeheereenheden als geheel. Dit zal tevens effect hebben op de wettelijke basis van de 

jacht, beheer en schadebestrijding en zal uiteindelijke ook ernstige en schadelijke gevolgen hebben. Hierbij kan 

o.a. gedacht worden aan: 

- een toename van schade aan diverse schadegevoelige gewassen met alle mogelijke financiële gevolgen 
van dien;  

- geen afschot van ganzen en predatoren zoals vossen, kraaien en kauwen; 
- het beschermen en in standhouden van een gezonde populatie weidevogels zoals o.a. de grutto, 

tureluur, kieviet;   
- het creëren van gevaarlijke situaties rond vliegvelden, wegen en ernstige schade, door o.a. konijnen- en 

vossenholen, aan dijken en zeeweringen;  
- een toename van de illegaliteit, stroperij en criminaliteit in het buitengebied zoals bijvoorbeeld (drugs) 

afvaldumpingen door verminderd toezicht van onze jachtaktehouders;  



- de lopende jachtrechten, pacht en contracten en dan specifiek het niet na kunnen komen van onze 
verplichtingen naar de grondeigenaren. 

 

Het is dus van belang dat de minister kennisneemt van de persoonlijke reacties en argumenten van onze leden 

en tevens inziet wat de mogelijke schadelijke gevolgen van een dergelijk besluit kan zijn. Wat betekent dit dus 

voor de toekomst van de jacht, beheer en schadebestrijding in Nederland, laat staan wat het effect is op de 

motivatie van onze individuele jagers en de activiteiten die we als wildbeheereenheden uitvoeren. We maken 

ons dan ook ernstige zorgen dat, door een dusdanig besluit, de jagers en vrijwilligers binnen de WBE zich niet 

meer willen inzetten voor predatoren beheer, nestbehandelingen van ganzen, het plaatsen van broedkorven 

voor de wilde eend, of mee zullen werken aan het ganzenafschot bij Schiphol of afwikkeling van valwild.  

We gaan ervanuit dat het niet zo ver zal komen en dat de minister een weloverwogen en goed onderbouwd 

besluit neemt over de toekomst van de jacht, beheer en schadebestrijding in Nederland.  

 

Namens het bestuur van de WBE Noordkop, 

 

 

 

 

 


